
La trobada amb Crist, el fet de deixar-se aferrar i guiar pel seu
amor, amplia l’horitzó de l’existència, li dóna una esperança
sòlida que no decep. La fe no és un refugi per a pusil·lànimes,
sinó la dilatació de la vida. La fe no és una llum que dissipi les
nostres tenebres, sinó una llumenera que ens guia en la fosca, i
amb això ja en tenim prou per fer camí. Déu no dóna a l’home
adolorit un raonament que ho expliqui tot, sinó que li respon
amb una presència que l’acompanya.

Papa Francesc

El cristianisme és el vincle que Crist estableix amb tu; no el que
estableixes tu amb Crist. És possible que fins fa un moment no
l’hagis mirat mai de cara; fins i tot és possible que segueixis
sense fer-ho durant trenta anys més. Però, tant ara com d’aquí
trenta anys, Crist seguirà establint un vincle amb tu. La decisió
en pro de l’existència és el sí amb què respons al lligam que Crist
estableix amb tu, que ets un home, un home ferit, mortalment
ferit. El jo esdevé protagonista quan sap el motiu pel qual viu,
quan reconeix el seu destí, aquell destí que esperava mentre
clavava puntades de peu al cancell, enmig del fred i del gel, i a
la vegada pressentia la calidesa que brollava de la llar.
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